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НОВИ САД 

 

З А П И С Н И К 
 

са Свечане (IX) седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 25. јануара 2021. године, у згради 

Скупштине Аутономне покрајине Војводине, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 12.00 

часова. 

 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 

 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи одборници: 

 
1. МИЛАНА АРЊАШ 39. ДРАГАН ПАЈИЋ 

2.  ЖИВОРАД АРСИЋ  40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 

3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 

4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 

5.  ДУШАН БРКИЋ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 

6.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 44.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 

7.  ЦВИЈА ВАСИЋ 45.  ИГОР ПОПОВИЋ 

8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 

9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 

10.  ИВАНА ВУЈАСИН  48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 

11.  БОЈАН ВУЛИН 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 

12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 

13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 51.  РАДМИЛА РАЂЕНОВИЋ 

14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 52.  ВЕРИЦА РАКИЋ 

15.  САЊА ДРАШКО 53.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 

16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 54.  МИЛИЦА РОДИЋ 

17.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 55.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 

18.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 56.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 

19.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 57.  МАЈА СЕДЛАРЕВИЋ 

20.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 58.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 

21.  КРИСТИНА КАРАИЋ 59.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 

22.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 60.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 

23.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 61. М ИВАН СТРИБЕР 

24.  ЂУЛА КИШ 62.  ЗОРАН СУБОТИЋ 

25.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 63.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 

26.  РОБЕРТ КОЛАР 64.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 

27.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 65.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 

28.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 66.  СИНИША ТРКУЉА 

29.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 67.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 

30.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 68.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 

31.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 69.  САЊА УЗЕЛАЦ 

32.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 70.  ВЕСНА УРОШЕВ 

33.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 71.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 

34.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 72.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 

35.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 73. ИГОР ЦРНОБАРАЦ 

36.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 74. ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 

37.  САША НОВАКОВИЋ 75. СИМО ЧАБАРКАПА  

38.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 76. ДУБРАВКА ЏОЏО 

 

 

Седници нису присуствовали:  Немања Јанковић и Мина Кресоја Огњановац. 
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              Председница Скупштине је отворила Свечану (IX) седницу Скупштине Града 

Новог Сада. 

  

      Председница Скупштине је утврдила, на основу службене евиденције о 

присутности одборника, да седници Скупштине Града присуствује 76 одборницa и 

одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 

      Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Мина Кресоја Огњановац и Немања Јанковић обавестили да су спречени да 

присуствују седници. 

 

     Председница Скупштине је указала да се и ова седница Скупштине Града 

одржава у сали Скупштине Аутономне покрајине Војводине у циљу примене мера ради 

спречавања ширења заразне болести COVID 19, те да ће се јављање за учешће у расправи 

и гласање спроводити дизањем руке, те замолила присутне да се приликом учешћа у 

расправи представе, ради тонског записа.  

 

             На основу члана 104. став 3. Пословника Скупштине Града председница 

Скупштине је предложила да се на овој седници Скупштине Града гласа дизањем руке, 

имајући у виду да се седница одржава у просторији у којој систем за електронско гласање 

није у функцији. 

  

Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 70 одборника 

гласало „за“ да је два одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није гласао 

„уздржан“; односно да је Скупштина већином гласова прихватила предлог да се на овој 

седници Скупштине гласа дизањем руке. 

 

Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 

 

Предлог дневног реда одборнице и одборници добили су у сазиву седнице. 

 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред.  

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“; односно да је 

Скупштина већином гласова утврдила следећи 

 

Д н е в н и  р е д 

 

1. Предлог одлуке о додели Фебруарске награде Града Новог Сада за 2020. годину 

проф. др Владимиру Петровићу 
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    Имајући у виду да је ово свечана седница Скупштине Града и да је чланом 90. став 

1. Пословника Скупштине Града Новог Сада прописано да се, уколико мерење времена у 

електронском систему не функционише, расправа води без ограничења у времену 

излагања, ако Скупштина другачије не одлучи, председница Скупштине је обавестила 

одборнице и одборнике  да време за расправу на данашњој седници није ограничено.  

 

Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 

 

Ад. број: 020-18/2021-I 

1. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОДЕЛИ ФЕБРУАРСКЕ НАГРАДЕ ГРАДА НОВОГ 

САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

 
 Предлог одлукe и закључка утврдила је Комисија за обележавање празника и 

доделу признања Града. 

 

Председница Скупштине је упитала да ли Саша Новаковић, председник Комисије 

жели да изнесе допунско образложење предлога. 

 
Саша Новаковић, председник Комисије за обележавање празника и доделу 

признања Града, представник предлагача: „Фебруарска награда Града Новог Сада 

додељује се поводом Дана Града 1. фебруара - дана када је 1748. године Нови Сад 

проглашен слободним краљевским градом. Као знак сећања на овај историјски датум 

Скупштина Града додељује Фебруарску награду за најзначајнија дела и достигнућа 

грађана Новог Сада, која су у духу неговања слободарске традиције Града и јединства 

свих његових грађана за: активности и дела која афирмишу име и традицију, славу и 

реноме Града Новог Сада, допринос у култури, уметности, књижевним делима, допринос 

у изучавању историјске грађе и научно истраживачке делатности у целини и истакнутом 

ангажману у хуманитарним, социјалним и здравственим областима. Комисији за 

обележавање празника и доделу признања Града Скупштине Града Новог Сада, у року 

прописаном Одлуком о Фебруарској награди Града Новог Сада, односно до 31. децембра 

2020. године, поднето је осам иницијатива за доделу Фебруарске награде Града Новог 

Сада за 2020. годину. 

Комисија je на III седници, одржаној 15. јануара 2021. године утврдила да је седам 

иницијатива за доделу Фебруарске награде Града Новог Сада за 2020. годину поднето у 

складу са одредбама Одлуке о Фебруарској награди Града Новог Сада, a на IV седници, 

одржаној 18. јануара 2021. године, размотрила је иницијативе и једногласно утврдила 

Предлог одлуке о додели Фебруарске награде Града Новог Сада за 2020. годину.  

Комисија предлаже Скупштини Града Новог Сада да Фебруарску награду Града 

Новог Сада за 2020. годину додели проф. др Владимиру Петровићу, епидемиологу, за 

истакнути научно-истраживачки, наставно-образовни и стручни рад са међународно 

признатим ангажманом и оствареним резултатима у пружању и унапређењу превентивне 
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здравствене заштите становништва, као и стручни допринос у спречавању ширења 

заразне болести COVID – 19. 

Проф. др Владимир Петровић је и редовни професор Медицинског факултета 

Универзитета у Новом Саду и директор Института за јавно здравље Војводине.  

Проф. др Владимир Петровић рођен је у Карловцу 20. маја 1973. године, а у Нови 

Сад је дошао 1991. године са жељом да упише Медицински факултет, који је и завршио 

1997. године. Током студија више пута је награђиван од стране Универзитета за успех 

током школовања, а 1996. године добио је признање и награду од стране Министарства 

просвете као један од 20 најбољих студената Медицинског факултета у Новом Саду. Од 

1999. године запослен је у Институту за јавно здравље  Војводине и то у  Центру за 

контролу и превенцију болести, а затим као шеф Одељења за имунизацију, елиминацију и 

ерадикацију вакцинабилних болести. Вршилац дужности начелника Центра за контролу 

болести Института за јавно здравље Војводине био је у периоду од 2009 до 2010. године.  

Помоћник покрајинског секретара за здравство, задужен за санитарни надзор, био је у 

периоду од 01 септембра 2010. до 28. јуна 2011 године. 

Проф. др Владимир Петровић  је од 2011. године па до  данас, директор Института 

за јавно здравље Војводине, у ком периоду је Институт за јавно здравље Војводине  добио 

статус Колаборативног центра Светске здравствене организације. Идејни је творац 

Посебних програма у области јавног здравље на територији АП Војводине, чиме је 

значајно допринео стручном раду у области јавног здравља у Покрајини, увођењу 

модерне RT-PCR технологије у све заводе у Војводини, изради и увођењу у функцију 

јавних електронских сервиса за пријављивање заразних болести и евиденцију хроничних 

болесника на готово целој територији Војводине. Од 2000. године ангажован је у настави 

на Катедри за епидемиологију  Медицинског факултета у Новом Саду, да би 2020. године 

био изабран за редовног професора. Од септембра 2019. године именован је за Гостујућег 

професора Универзитета Академиа Полонијна у Честохову у Пољској. Учеснике је 

бројних домаћих и међународних едукације, од којих се истиче међународни курс из 

области управљања у здравственој заштити за развијање модула којима се изводи 

едукација кроз Центре за континуирану едукацију здравствених радника. Допринео је и 

унапређењу међународне стручне сарадње, од којих се издваја сарадња са колегама из 

Словеније током 2003. године и САД-а 2007. године и активности у оквиру Пакта за 

стабилност југоисточне Европе. 

  Проф. др Владимир Петровић је експерт Светске здрвствене организације за 

Међународни здравствени правилник за област масовних скупова. Аутор је и коаутор у 

око 90 стручних и научних радова од којих су више од 40 у часописима са SCI i SCIe 

листе. Један је од аутора поглавља „Активана имунизација“ у уџбенику Епидемиологија и 

уредник је научне монографије под називом „Имунизација против заразних болести“. 

Kао члан Кризног штаба за сузбијање заразне болести COVID-19, којег је 

образовала Влада Републике Србије, проф. др Владимир Петровић свој стручни допринос 

пружа и у спречавању ширења заразне болести  COVID-19. 

            Комисија за обележавање празника и доделу признања Града предлаже Скупштини 

Града Новог Сада и да новчани износ Фебруарске награде Града Новог Сада за 2020. 

годину утврди у износу од 130.000,00 динара, који је обезбеђен у буџету Града, те да 

Одлуку о додели Фебруарске награде Града Новог Сада за 2020. годину и закључак о 

висини новчаног износа награде донесе у предложеном тексту.  
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Председница Скупштине је отворила претрес.  

 

У претресу су учествовали: Сања Драшко, Бојан Радојевић, Ђурађ Јакшић и Мирка 

Лукић Шаркановић. 

 
Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 

НАШУ ДЕЦУ. „Као што смо чули, Скупштина ће данас Фебруарску награду доделити 

провесору доктору Владимиру Петровићу, епидемиологу за истакнути нучно-

истраживачки рад, наставнообразовни и стручни рад са међународно признатим 

ангажманом и оствареним резултатима у пружању превентивне здравствене заштите 

становништва, као и за допринос у спречавању заразне болести COVID-19. Предвиђено је 

да се Фебруарска награда Града Новог Сада додељује како би се указала једна посебна 

захвалност оном грађанину чији труд и резултати рада заслужују посебно поштовање нас, 

јавности, и најзначајније је признање за дела којима се истичу слободарске традиције и 

јединство Новосађана. Јадна од категорија за коју се ова награда додељује је истакнути 

ангажман и у области здравствене заштите. Подсетили смо се сви прошле године колико 

су нам све наше здравствене институције јако важне, колико су нам јако важни они који 

брину о нашем здрављу, колико су нам значајни и колико су епидемиолози заправо они 

који су на првој линији одбране јавног здравља становништва у борби против заразних 

болести. Један наш суграђанин, професор доктор Владимир Петровић, чули смо и у 

претходном излагању готово све о њему, али не и то да је посебно важно истаћи да је 

један од људи који се на сваки позив, сваком, у свако доба дана јавља, стоји на 

располагању је за дивљење, а при том је у право један од највећих познавалаца 

епидемиологије, управо јесте на тој првој линији нашег здравља и један је од учесника 

изузетно успешне борбе Републике Србије и нашег града у борби против COVIDА-19. 

Сви знамо да је уважени професор доктор Владимир Петровић активно учествовао у свим 

фазама борбе против пандемије, а у нашем граду и у организацији и у раду и ковид 

болнице и данас пункта за вакцинацију. Са посебним поносом бих истакла да смо у том 

раду веома добри, да смо до синоћ вакцинисали, уколико имам добре податке, готово 14 

000 Новосађана и више од тога, је ли тако Градоначелниче. Сваким даном је свећи број 

грађана који се вакцинишу, који у том дану бивају вакцинисани и сваки дан Град, то 

видимо сви, побољшава услове за вакцинацију. За очекивати је да Новосађани показују да 

су довољно самосвесни, да су довољно одговорни и да умеју да искажу и поштовање и 

захвалност према онима који се труде да организују те услове, тако да, буквално, у сваком 

моменту и на сваки начин покушавамо и отварање нових пултова на том пунктова на том 

пункту и на сваки други начин да смањимо гужву, да смањимо чекање и заиста сматрам 

да можемо у томе да задамо и другима домаћи задатак. Поштоване колеге, ја сматрам да, 

када нам Град води најбољи и када он око себе окупља стручњаке и када сви они заједно 

брину о нама, брину о томе да ми имамо на располагању све што нам је потребно да 

бисмо, пре свега, сачували своје здравље, сматрам да је и логично да добију такво 

поверење грађана и да за узврат се труде да нам омогуће да нам вакцинација прође у 

најкомфорнијим могућим условима. Оно што ми данас можемо, најмање што ми можемо 

да урадимо је да исто тако искажемо своју захвалност изгласавањем ове олуке како је 

предложено. Одборничка група Српске напредне странке АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
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НАШУ ДЕЦУ, ценећи све напоре, труд и рад професора доктора Владимира Петровића, 

ће са посебним задовољством гласати „за“.  

 

 
Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 

СРБИЈЕ – Милош Јовановић: „Одборничка група Демократска странка Србије ће гласати 

„уздржно“, што се тиче овог предлога. Не због тога што сматрамо да је предлог 

неадекватан, чак насупрот, већ из другог разлога. Зато што смо ми учествовали у 

предлагању једног другог нашег грађанина. Прво, наравно требамо сви да будемо 

поносни на традицију Новог Сада и на то којим се поводом додељује ова наша награда, 

али начелно морали би да водимо рачуна о томе да сачувамо углед наше награде. 

Претходних година били смо сведоци тога да се награда додељује директорима 

предузећа, институција, људима који су директно наслоњени на одлуке овог дома или 

неког другог управљачког дома. Ми сматрамо да то није у реду и да треба да постоји 

дистанца и да постоји дисконтинуитет између онога ко добија награду и онога ко је 

додељује. Био сам сведок пре неколико година у једном граду, у држави непосредно 

поред нас, где председник скупштине додељује награду градску, тог великог града, 

градоначелнику. Ми сматрамо да је таква једна ситуација једноставно недопустива да у 

мандату се додељује награда некоме ко је на функцији у граду. Мислим да за следећу 

годину има довољно времена да се уозбиљимо као одборници иако не постоји законска 

препрека за тако нешто, али да почнемо да поштујемо правило да људи који су тренутно 

на функцији не добијају награде. Да постоји дистанца да се заврши тај неки период, 

нарочито када је у питању Фебруарска награда. Она се додељује као једна, јединствена и 

такве особе треба да буду особе и грађани Новог Сада којих ћемо се сећати и десет година 

после, са поносом што смо им доделили награду. Кажем, у овом тренутку то није случај, 

али мислим да би то требало да буде правило које ћемо поштовати као одборници, које ће 

поштовати комисија која предлаже и тако ћемо сачувати углед саме награде, неће доћи до 

инфлације и грађани ће имати поверења у то што ми радимо. Ми смо учествовали заједно 

са групом изузетно угледних Новосађана у предлагању једног другог грађанина. Ради се о 

Сави С Тодорову, који је преминуо у децембру прошле године од последица истог тог 

COVIDA 19. Сава С Тодоров је вама углавном свима познат. Он је био највећи антиквар 

Града Новог Сада. Оснивач је Удружења Српска Атина које се бавило очувањем 

традиције и културе Новог Сада, али је, он лично, у сарадњи са Галеријом Матице српске 

учествовао у спашавању и покушају да се сачува и да се прибави музејски, на 

одговарајући начин похрани великиког броја изузетно важних уметничких дела за 

културу и традицију Града Новог Сада. Такође, покојни Сава С Тодоров, наш чика Сава, 

је био велики прегалац у хуманитарном раду. Он је те инструменте који су имали 

антикварну вредност поклањао деци која су се бавила и која су свирала, а нису успевала 

да дођу до тако изузетно квалитетних инструмената. Он то, наравно, није истицао, али сви 

смо ми то знали да је он поклањао те инструменте који су били изузетно вредни. Мислим 

да је Град Нови Сад и Скупштина пропустио прилику да се у овом тренутку одужи 

покојном чика Сави и да додели постхумно Фебруарску награду. Наравно, имајући у виду 

тон ове седнице, свечани, ми ћемо гласати уздржано и надамо се да ће то што је покојни 

Сава С Тодоров урадио за Нови Сад, неком другом приликом бити валоризовано.“ 
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Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 

СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Одборничка група Др Војислав Шешељ – Српска 

радикална странка подржаће предлог који је усвојен на седници Комисије за доделу 

градских признања и међуградску сарадњу да лауреат Фебруарске награде за 2020. годину 

буде проф. др Владимир Петровић, професор Медицинског факултета, лекар, 

епидемиолог, чули смо све, у крајњој линији директор Института за јавно здравље 

Војводине. Чињеница је да је 2020. годину у читавом свету обележила борба против 

вируса COVID 19 и на неки начин логично је било да неко од лекара или, у крајњој 

линији, директора установе здравствене заштите буде носилац високог градског 

признања. То је мишљење Српске радикалне странке. Додуше, проф. др Владимира 

Петровића, поред ове ситуације из прошле године, везано за борбу са корона вирусом, 

итекако кандидује за престижно градско признање и рекао бих респектабилна завидна 

професорска каријера на Медицинском факултету и велики број научних и стручних 

радова који су објављени у земљи и иностранству. Српска радикална странка је мишљења 

да ове године Фебруарска награда иде у праве руке и ми, Српски радикали, на њу гледамо 

као на одређени израз захвалности Града, не само према професору Петровићу, него 

према свим лекарима, медицинском и немедицинском особљу Клиничког центра 

Војводине, Института за јавно здравље, Дома здравља Нови Сад, Завода за хитну 

медицинску помоћ и свих осталих здравствених установа за један огроман труд и рад у 

условима епидемије. Дакле, ми са те стране немамо никакву замерку и врло радо ћемо 

подржати овај предлог. Оно што нама из Српске радикалне странке смета је чињеница да 

се непрестано, то већ траје годинама, потенцира 1. фебруар као кључан, као најзначајнији 

моменат у прошлости Новог Сада, као некакав дан Града, као некакав рођендан Новог 

Сада и томе слично. Подсетићу вас, дам и господо, да по Статуту Града дефинисана су 

четири кључна момента у историји Новог Сада. То су 9. и 25. новембар 1918. године, 23. 

октобар 1944. године и тај 1. фебруар из 1748. године. За разлику од овог 

општеприхваћеног мишљења, ракао бих, у овој сали, ми Радикали имамо нешто другачији 

став. Дакле, ако би градирали по значају датуме које је дефинисао Статут Града као 

најзначајније у прошлости Новог Сада, по нашем мишљењу тај 1. фебруар из средине 

XVIII века би био напослетку, био би на последњем месту. Зашто? По нашем мишљењу 

Новембарска повеља је нешто што је најзначајнија награда Града зато што се везује за 9. 

новембар када је Српска Атина коначно дочекала слободу и за 25. новембар када је донета 

она историјска одлука о присаједињењу Баната, Барање и Бачке матичној српској држави 

Краљевини Србији. После ових славних новембарских дана то је, по нашем мишљењу, 

свакако 23. октобар из 1944. године када је Град ослобођен од фашизма у II светском рату 

и тек напослетку, дакле, ако би градирали по значају те важне моменте у прошлости 

Новог Сада, 1. фебруар из 1748. године када је Нови Сад стекао, заправо купио, статус 

слободне краљевске вароши. Ми не потцењујемо значај 1. фебруара, то је дефинитивно 

веома битан моменат у прошлости Новог Сада. На неки начин у том тренутку означио је 

прекретницу у развоју Града, али даме и господо, слобода као највиши идеал једна државе 

и народа није дошла 1. фебруара 1748. године, него 170 година касније, 9. новембра 1918. 

године. Дакле, апелујем у име Српске радикалне странке, само да када баратамо и када 

ценимо значај ових кључних догађаја и кључних момената у прошлости Града, да се 

руководимо, у првом реду, историјским чињеницама. Ми смо у једном маху мало били 

под зебњом када се бирао лауреат за Фебруарску награду за 2020. годину у првом реду из 

разлога што је поново, по ко зна који пут, некоме, да ли у доколици или у кафани, пало 
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напамет да предложи Миодрага Копривицу директора Радио телевизије Војводине за 

добитника Фебруарске награде. То је она чувена перјаница Југословенске левице, човек 

који је одавно требао да буде у пензији и по стажу и по годинама и човек који је од јавне 

медијске установе, Радио телевизије Војводине направио ударну песницу режима. По ко 

зна који пут долази предлог да Миодраг Копривица буде лауреат за неко градско 

признање, али Богу хвала чланови Комисије су задржали, по нашем мишљењу, 

присебност и овај пут изабрали, од предложених кандидата, најбољег и то је разлог због 

чега ће Одборничка група Српске радикалне странке данас подржати овај предлог.  

 
Мирка Лукић Шаркановић: „Мој првобитни план није био да се јавим, ово је било 

мало спонтано, можда мало и емотивно. Пошто знамо каква нам је била прошла година и 

како нас је дочекао тај фебруар и тај COVID, та пошаст за коју ми нисмо знали ни шта је 

ни каква је, затечени смо били и морам да кажем да је у том тренутку најважнија била, тог 

првог часа, епидемиолошка служба која је требала све организовати и распоредити нас 

раднике на пунктове где треба ко да ради, како се треба ићи, путеви итд. Све то, да не 

компликујем, али у суштини јако је важно било да наша епидемиолошка служба де у том 

тренутку добро организовала, што значи да је из оног периода када је лечила масовне не 

заразне болести, престројила се, да тако кажем, у корак са једном озбиљном, масовном 

заразном болешћу која је претила да направи један општи хаос. Наравно да тога није 

било, наравно да се наш систем одржао и заиста, можда ја која сам била и учествовала у 

том делу система који је лечио и који је пружао заштиту, можда сам мало и пристрасна и 

можда ћу вам деловати пристрасно, али мислим да је проф. др Владимир Петровић заиста 

човек који, и наравно Завод за епидемиологију, заслужио ову награду, ово признање, пре 

свега. Признање за његов озбиљан рад, његов озбиљан рад, чули смо од раније да је то 

заправо једна завидна каријера. Он је био један перфектан студент, он је био и остао један 

озбиљан научни радник не само у нашим оквирима, већ у оквиру Европе па и света. Чули 

смо да је и члан Светске здравствене организације која је доносила некакве одлуке у овој  

ситуацији. Пошто смо све то чули, ја не бих то понављала, рекла бих само то да је награда 

дошла у праве руке и да мислим да смо сада схватили, после ове тешке године, надам се 

да следећа неће бити таква, прошли смо кроз бројана искушења и схватили смо колико је 

заправо важно да неке службе које су биле мало потцењене, буду мало фаворизоване 

више и раде, па је тако епидемиологија која је била, да тако кажем, једна салонска служба, 

заправо почела да ради онај посао који је био њен посао, односно који су сада били у 

прилици да раде јер раније, хвала Богу, нису. Надамо се да ће ово искуство остати трајно 

забележено, да ћемо знати како се даље поступа и, наравно, унапређивати тај свој рад. На 

неки начин епидемиолози су дошли, изашли заправо као људи који су на првој линији и 

људи који су били негде у позадини, такође и ми анестезиолози за које се слабо знало у 

нашем друштву ко су, шта су и шта раде. Такође, ова епидемија је показала ко шта и како 

ради тако да, у принципу, мада су сви били ангажовани пошто се није питало ко је и шта 

је, значи сви су били ангажовани и сви су радили и мислим да је награда, односно 

признање, пре свега ово је признање једном великом раду, дугогодишњем раду и, 

наравно, сада у овој тешкој кризи признање професору доктору Владимиру Петровићу 

које иде у праве руке и ја сам заиста срећна што је то тако. 
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Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и ставила на гласање Предлог одлуке о додели Фебруарске награде 

Града Новог Сада за 2020. годину и предложени Закључак. 

 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 одборника 

гласала „за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да су три одборника гласала 

„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 

О Д Л У К У 

О ДОДЕЛИ ФЕБРУАРСКЕ НАГРАДЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2020. ГОДИНУ 

 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део)  

 

и следећи 

 

З А К Љ У Ч А К 

 

Скупштина Града Новог Сада утврђује новчани износ Фебруарске награде Града 

Новог Сада за 2020. годину проф. др Владимиру Петровићу, у висини од 130.000,00 

динара. 

 

 

Председница Скупштине је честитала проф. др Владимиру Петровићу, добитнику 

Фебруарске награде Града Новог Сада за 2020. годину и пожела му да и даље буде 

успешан у свим пољима свог стручног рада, поготово када је реч о заштити здравља 

становништва, јер је здравље предуслов за благостање и срећу сваког од нас.  

 

Пошто је Скупштина завршила рад по утврђеном дневном реду, председница 

Скупштине је у 12,37 закључила Свечану (IX) седницу Скупштине Града Новог Сада.  

 


